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SØKNAD OM STØTTE TIL GJENNOMFØRING AV TOUR DES FJORDS 2017 - DRØFTINGSSAK  
 
 
Vedlegg: 
Søknad om støtte til Tour des Fjords 2017 

 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
 

Formannskap/plan- og økonomiutvalet - Sak 32/2017 
 

FPØ - Behandling: 
Framlegg til vedtak frå ordføraren: 
Formannskapet løyver kr 30 000 til støtte til arrangøren av Tour des Fjords.  Rådmannen får høve til å 
nytta kr 20 000 til stimulering av positive aktivitetar i høve arrangementet.  Finansiering sum avsett 
"til disposisjon for formannskapet". 
 
Framlegget samrøystes vedteke. 
 

FPØ - Vedtak: 
 
Formannskapet løyver kr 30 000 til støtte til arrangøren av Tour des Fjords.  Rådmannen får høve til å 
nytta kr 20 000 til stimulering av positive aktivitetar i høve arrangementet.  Finansiering sum avsett 
"til disposisjon for formannskapet". 
 
 
Saksopplysningar:  
 
Bakgrunn 
 
Vaksdal kommune har motteken ein søknad om støtte frå arrangøren av Tour des Fjords på kroner 
30 000 og ytterlegare 20 000 kroner om kommunen ynskjer at det vert lagt inn spurt. 
 
Som motyting vert kommunen eksponert som samarbeidskommune og får gratis tilgang til 
arrangøren sitt TV-materiell som Vaksdal kommune kan ytte til å produsere eigne lokale filmar 
(klippekostnader frå Screen Story, per time vil kome til). 
 



 
Vurdering 
 
Etter Rådmannen sin vurdering kan Tour des Fjords gje moglegheit til positiv marknadsføring av 
Vaksdal kommune. Det er viktig å få kommunisert at kommunen er meir enn ras og trafikkfarlege 
vegar og bane. Får man til eit folkeleg engasjement rundt rittet kan det bli fine TV-bilete å syne fram 
ved seinare høve. 
 
Søknaden er lite konkret når det gjeld kor mykje og type film som vert produsert. Vert det til dømes 
filming frå helikopter når dei passerar kommunen ?  
 
Dersom Vaksdal kommune skal støtte er det viktig å stille vilkår om at det vert produsert tilstrekkeleg 
filmopptak av ein kvalitet som gjer at kommunen kan nytte dette seinare. 
 
Det er ikkje avsett midlar i budsjettet for 2017 for slike marknadsføringstiltak, om formannskapet  
ønskjer ei slik støtte kan løyvinga innarbeidast i samband med 1. tertial. 
 
 


